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Radi
poslušamo
Avsenike

»Gh»ba nikuli ne bo izumrla'.« mi
je i»b obisku na domu med drugim za-
trdil Mik Soss, član skapine Avsenik,
kjer igra kontrabas in bariton.

Povejle n;im nckiij o svojih glas-
bcnih začetkih.

Pozavno sem se začel učiti leta
1943. Dve leti kasneje so me za 14
dni vzeli na poizkas v l}abljanski
radio in me potem kot 16-lelnega
fanta vzeK v shubo. Igral sem po-
zavno in se jo še naprej učil na glas-
beni akadenrfji.

Ste se učili še kak drug inšlrumenl?
V šoH scm se kol stranski predmet

učil se klavir. zdaj pa igram kontra-
bas in bariton, lorej čisto nekaj dru-
gega, kot sem se ačil prej.

Kaj nam lahko poveste o svojih
nastopih v tujini?

Če bi opisal vse nastope, ki smo jih
imeli v tnjini, ne bi bilu ne konca ne
kraja. Zato naj povem le zanimivost s
prve farneje z Avseniki. To je bilo
leta 1960. takoj ko smo zapostili
Radio Ljahljano. Na tej prvi tiirneji
nismo zaslažiU niti toliko, da bi lahko
plačali hotelsko sobo.

Je kakšna razlika med našim in
tujim občinstvom?

Razlika med obdnstvom je ve-
lika. V Sloveniji so po.slašalci zelo
zadržani. Ta ̂ adržanost pa nsahne,
timbolj greste proti severu. V Ham-
bnrga npr. je fantaslkno občinstvo.
Zaniirivo pa je to. da ie na naših kon-
certih vedno več niladii. Prav pres.e-
nettjivo je, da so bile vstopnice za naš
nastop v nori kongresni dvorani v
Hambvpu, kjer je prostora za 4300
Ijadi, razprodane že 14 dni pred kon-
certom. Ne rečem, da se nam to ni še
nikjer zgodilo — no, pa marsikje
drngje tudi tako veiike dvorane ni-
majo.

S d m se ukvarjate v prostein času?
S pomorstvom. s smučanjem na

vodi in na snega. Smučanje na vodi se
moral nistiti zaradi poškodbe. V Ju-
goslavlji sem se prvi začel ukvarjati s
smučanjeni na vodi. Veliko sem tudi
tekmoval in imam mnogo pokalov.
I eta 1949 vem bil med veterani tretji
na evropskem prvenstvn v skokih,
žena Milenka pa je omenjena celo v
Gnnessovi knjigi kot prva jngoslo-
vanska vodna smnčarka.

Katere glasbenike najbolj cenite?
Pred leti, ko sem še šfudiral po-

zavno, sem cenil ziasti Franka Rosse-
lina.

Kot vemo, bo letos 30-Ietnica ob-
stoja Asenikov. Torej ste bili prva
-kupina, ki je igrala to zvrsl glasbe v
iugoslaviji?

Da, bili smo prva skopina, ki je
igraia narodno-zabavno glasbo v Ju-
gosbviji.

Mik Soss

Ste po komu prevzeii Mil igranja?
Ne. nisem mogel posnemati. Drugi

pa me maio posnemajo, saj so vendar
začdi kasneje kot jaz.

Kaj šc poslusate poleg narodno-
zabavne glasbe?

Jazz. Najraje imam Staneta Kan-
tona, Sounl Basva itd. Razumljivo,
saj <.em tndi sam 15 iet igral jazz. V
vojski smo npr. ustanoviiidiksilend
ansamble, v njem pa s« bili tndi Sepe,
Podgornik in Jemec. Kasneje smo
zaceli še peti in potem smo naslopali
na raznfli vojaških prireditvah.

Koliko časa pa igrate pri Avseni-
kih?

PribB/no 29 let.
In koliko časa nameravate še igra-

ti?
Dokler mi bo zdravje dalo, potem

pa bom nehal in šel v pokoj.
In koliko zlatih plošč ste dobili z

Avscniki?
Kar 18 velildh in 14 maUh.
Kateri dogodek iz vašeta življenja

vam je ostal v nalepšem spominu in
kaj jc vaš največji uspeh'.'

Na to vprašanje je zelo ležko od-
govorftt Ni takšnega naj-dogodka,
todi naj — uspeha tako rekoč ni.
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